
Protokół Nr XLI/2017 

obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Kłodawie 

odbytej w dniu 20 lipca 2017r 

          Obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Kłodawie odbyły się w dniu 20 lipca  2017r  

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie. Trwały od godz. 14.30 do 

godz.16.30. 

Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan ustawowy 15 radnych w obradach sesji 

uczestniczyło 13 radnych , co stanowi quorum przy którym Rada może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Obrady sesji protokołowała Krystyna Rzetelska – podinspektor w Urzędzie Miasta i Gminy  

w Kłodawie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach sesji uczestniczy: Pełniąca funkcje 

Burmistrza  Dorota Galus, Skarbnik gminy Grzegorz Dzięgielewski, Radca prawny Jacek 

Kubiak, Dawid Pudło Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu  dyrektorzy jednostek 

organizacyjnych gminy, przewodniczący Rad Osiedli nr 1i 2 . 

Poinformował, że stały sekretarz  obrad sesji radny Wojciech Matczak  będzie prowadził 

obliczanie wyników głosowania jawnego, prowadził listę mówców, a także rejestrował 

zgłoszone wnioski. 

                                                                      P u n k t 2 

 

Ustalenie  porządku obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji radni otrzymali wraz  

z materiałami na sesję. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do porządku obrad?” 

Wobec braku uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie jego przyjęcia. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 15 radnych porządek obrad 

został przyjęty. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad XLI sesji: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2.Ustalenie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu XL sesji. 

4.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

5.Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady. 

6.Informacja nt. współpracy międzynarodowej gm. Kłodawa z delegacjami zagranicznymi za 

2016r. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt.”Razem przeciwko 



wykluczeniu .Kolskie partnerstwo na rzecz włączenia społecznego „realizowanego w ramach 

Osi Priorytetowej VII: Włączenie społeczne Działania 7.1,Poddziałanie 7.1.2 Aktywna 

Integracja – Projekty Konkursowe Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na 

kata 2014-2020. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej w Kłodawie. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017r. 

10.Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Kłodawa na lata 2017-2043. 

11.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji. 

12.Interpelacje i wnioski radnych. 

13.Wolne wnioski. 

14.Zamknięcie obrad sesji. 

                                                                          P u n k t 3 

Przyjęcie protokołu XL sesji 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poinformował, iż protokół obrad  XL został wyłożony 

do wglądu państwa radnych, prosił radnych o zapoznanie się z jego treścią. Poinformował 

również, że jeżeli nie będzie zgłoszonych poprawek i uzupełnień do protokołu jego przyjęcie 

będzie poddane pod głosowanie pod koniec obrad sesji w punkcie „Interpelacje i wnioski 

radnych”.                                                               

                                                                          P u n k t 4 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poprosił  Dorotę Galus Pełniącą funkcje Burmistrza.  

O przedstawienie sprawozdania z działalności międzysesyjnej.  

Radni sprawozdanie przyjęli bez uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Dodatkowo pani Dorota Galus Pełniąca funkcje Burmistrza poinformowała, iż w dniu 18 lipca 

2017r odbyła się wizja lokalna na działce przy ul. Solnej , gdzie zostały zgromadzone odpady. 

Wizja odbyła się przy udziale pracownika urzędu, Komendanta Straży Miejskiej oraz 

pełnomocnika firmy ANAKO. W trakcie oględzin stwierdzono, że znajdują sie odpady o kodzie 

19 12 04. Odpady te ułożone są w 6 pryzmach o różnej wielkości. Łącznie  stwierdzono około 

14 000 m3.Wszystkie odpady znajdujące się w pryzmach sprasowane były w bele. 

Na potrzeby dowodu z oględzin sporządzono dokumentacje fotograficzną przedstawiająca 

usytuowanie pryzm na działkach przy ulicy Solnej  oraz rodzaj zgromadzonych materiałów. 

Firma nie udostępniła kart przekazania odpadów tłumacząc to faktem zarchiwizowania tych 

dokumentów w siedzibie Spółki. Ilości odpadów zgromadzone na terenie przedmiotowych 

działek wagowo odpowiadają ilościom podanym przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska w Koninie. Usunięta została również maszyna , która rozładowywała 

odpady.Aktualnie firma  ma czas 7 dni na zapoznanie się z materiałami dowodowymi. 

 

                                                                         P u n k t 5 



Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kłodawie za okres od  30 czerwca 2017r 

do 18 lipca 2017r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

                                                                          P u n k t 6 

Informacja nt. współpracy międzynarodowej gm. Kłodawa z delegacjami zagranicznymi za 

2016r 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż informacje nt. współpracy międzynarodowej gm. 

Kłodawa z delegacjami zagranicznymi za 2016r otrzymali państwo radni 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodniczący Rady zaproponował informacji nie odczytywać. 

Za nie odczytywaniem informacji radni opowiedzieli się w głosowaniu jawnym jednogłośnie 

przy obecności na sali obrad 15 radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem – „Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedłożonej informacji?” 

Wobec braku  uwag do informacji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek  

w sprawie jej przyjęcia. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 15 radnych informacja  

została przyjęta. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

                                                                          P u n k t 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt.”Razem przeciwko 

wykluczeniu .Kolskie partnerstwo na rzecz włączenia społecznego „realizowanego w 

ramach Osi Priorytetowej VII: Włączenie społeczne Działania 7.1,Poddziałanie 7.1.2 

Aktywna Integracja – Projekty Konkursowe Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego na kata 2014-2020 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt.”Razem 

przeciwko wykluczeniu .Kolskie partnerstwo na rzecz włączenia społecznego „realizowanego 

w ramach Osi Priorytetowej VII: Włączenie społeczne Działania 7.1,Poddziałanie 7.1.2 

Aktywna Integracja – Projekty Konkursowe Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego na kata 2014-2020 otrzymali państwo radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił panią Dorotę Galus 

Pełniącą funkcje Burmistrza. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Wobec braku dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 



W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 14 radnych projekt uchwały 

został przyjęty. 

Uchwała Nr XLI/234/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.                                                             

 

                                                                          P u n k t 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej w Kłodawie 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej 

położonej w Kłodawie otrzymali państwo radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Dawida Pudło 

Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Sportu. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Wobec braku dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 15 radnych projekt uchwały 

został przyjęty. 

Uchwała Nr XLI/235/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.                                                             

 

                                                                          P u n k t 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017r 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 

2017r otrzymali państwo radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Grzegorza 

Dzięgielewskiego Skarbnika gminy Kłodawa. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Wobec braku dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 15 radnych projekt uchwały 

został przyjęty. 

Uchwała Nr XLI/236/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.                                                          

 

                                                                         P u n k t 10 

Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Kłodawa na lata 2017-2043 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Kłodawa na lata 2017-2043 

2017r otrzymali państwo radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 



O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił pana Grzegorza 

Dzięgielewskiego Skarbnika gminy Kłodawa. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Wobec braku dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 15 radnych projekt uchwały 

został przyjęty. 

Uchwała Nr XLI/237/2017r została przyjęta i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.                                                          

 

                                                                        P u n k t 11 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński  przypomniał, iż na ostatniej sesji XL w dniu 30 

czerwca br. radna Anna Michalak c. Franciszka złożyła wniosek w sprawie udostępnienia 

informacji publicznej nt. Gospodarki wodno-ściekowej w aglomeracjach. 

O przedstawienie treści odpowiedzi na wniosek radnej Przewodniczący Rady poprosił 

wiceprzewodniczącego Rady Pana Jacka Zielińskiego.   

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnej czy jest usatysfakcjonowana z treści 

otrzymanej odpowiedzi. 

Radna Anna Michalak c. Franciszka nadmieniła, iż cyt” Odpowiedź na mój wniosek to 

lekceważenie, przez Organ wykonawczy, radnej wnioskującej.  Jestem oburzona, a z drugiej 

strony ta odpowiedź to świadectwo Organu, jak załatwia  sprawy  petenta.  Szanowni 

Państwo. Przedstawię  państwu stan rzeczywisty. Otóż: dnia 4 września 2014 r. Rada Miejska 

podjęła uchwałę  nr  LXI/371/2014 Rady  Miejskie  w Kłodawie z dnia 4 września 2014 r.  

w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Kłodawa na rok 2015 na realizację 

projektu pn. „Rozbudowa i przebudowa gospodarki wodno-ściekowej w aglomeracji 

Kłodawa-przygotowanie  dokumentacji” 

§ 1. Wyraża się zgodę na realizację w 2015 r. projektu pn. „Rozbudowa i przebudowa 

gospodarki wodno- ściekowej  w aglomeracji Kłodawa-przygotowanie dokumentacji” oraz  

na zabezpieczenie wymaganego wkładu  własnego. 

§ 2. Przyjmuje się, że wartość dokumentacji, o której mowa w § 1 wyniesie 543 045,00 zł  i 

zostanie sfinansowana z następujących źródeł: 

1. Ze środków Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2007-2013 w    

kwocie: 375 275,00 zł 

2. Wkład własny Gminy Kłodawa w kwocie: 167 770,00 zł. pokryty zostanie wpływami 

podatku od  nieruchomości. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Kłodawy . 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

        Szanowni Państwo, dziwicie się, że w opinii mieszkańców krąży kwota 500 000 zł.  Jak 

sami widzicie, kwoty wynikają z podjętej uchwały. Śmiem twierdzić, że  żaden radny nie znał  



faktycznie poniesionych  kosztów  na dokumentację, które  przedłożył  Organ  w  odpowiedzi  

na mój wniosek w dniu 18.07.2017.  

Na posiedzeniu komisji gospodarczej  kilkakrotnie próbowaliśmy dopytać się  o szczegóły 

powstałych dokumentów, np. jak będą kształtować się ceny za ścieki po realizacji inwestycji, 

ponieważ z pewnością w dokumentacji należało podać  szacunkowe kwoty, pytaliśmy ile 

gospodarstw będzie podłączonych w Pomarzanach Fabrycznych , gdyż  wstępnie 

poinformowano nas o ilości osób. Wspomnę, że planowane koszty na kanalizację  sanitarną 

do Pomarzan to 2 000 000 zł. Nigdy nie otrzymaliśmy jednoznacznej odpowiedzi.  

Do 28 lutego 2017  trwał III nabór  i na początku lutego  pytałam Dyr. Lemczaka   czy zostanie 

złożony wniosek?  Ze stoickim spokojem padła odpowiedź ,że termin naboru jest przedłużony 

do czerwca. Czerwiec minął  i cisza, dalej nic nie wiemy. 

 Ewa Kaftan - radna poprzedniej kadencji widziała pisemne  zobowiązanie  Burmistrza  do 

realizacji inwestycji.  Zobowiązanie to było niezbędne do uzyskania dotacji na przygotowanie 

dokumentacji. Powiem więcej ,poszperałam co nieco i na stronie Infrastruktura i Środowisko,  

na której  można z wyprzedzeniem przeglądać nadchodzące nabory  oraz  monitorować    

publikowane  harmonogramy.  I tak: z harmonogramu  obowiązującego od 30 listopada 2016 

do 26  stycznia 2017  już wynikało,  że: cyt.  ewentualne ogłoszenie naboru na czerwiec 2017 

uzależnione jest  od  wyników dotychczasowych konkursów.                                                 

Nasuwa się pytanie: czy Organ o tym fakcie nie wiedział?  Natomiast  w  harmonogramie  

obowiązującym od 24 kwietnia 2017 do 29 czerwca 2017 widnieje zapis: planowany na 

czerwiec 2017 r. nabór nie zostanie  ogłoszony.  Ogłoszenie  konkursu  we wskazanym  

 w  harmonogramie  terminie nie  jest  możliwe w związku z przekroczeniem  dostępnej  

alokacji  spowodowanej dużą  liczbą wniosków   złożonych  w ostatnim naborze.  Ponadto,   

w obowiązującym  od 30 czerwca 2017 harmonogramie  nie ma naboru.   

Szanowni państwo, uważacie, że bezzasadnie składam wnioski ? że dopytuję się 

 o rozliczenie kosztów jakie ponieśliśmy? Czy radni mają być tylko  maszynką do głosowania?  

Czy radnym nie należą się wyjaśnienia? Każdy mieszkaniec  ma prawo pytać, składać wnioski   

a  Organ  ma obowiązek odpowiadać i to regulują obowiązujące ustawy. „ 

Radna złożyła wniosek  o uzupełnienie odpowiedzi do wniosku złożonego na XL sesji  

w dniu 30 czerwca nt. Gospodarki wodno-ściekowej w aglomeracjach. 

Kserokopia wniosku stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Radny Wojciech Matczak odniósł się do wypowiedzi radnej stwierdzając, iż  pamięta z 

poprzedniej kadencji, że cała inwestycja dot. gospodarki wodno - ściekowej miała wynieść 

25 000 000zł.Gmina miała otrzymać zwrot środków w wysokości 85%. 

Przypomniał również ,iż w roku ubiegłym Regionalna Izba Obrachunkowa prowadziła w 

urzędzie kontrole, która nie stwierdziła uchybień. Radni byli zapoznani z treścią protokołu 

izby. Ponadto radny nadmienił, iż w statucie gminy jest zapis , który pozwala Komisji 

Rewizyjnej na zlecenie Rady dokonać kontroli. W związku z powyższym  radny zgłosił wniosek 

aby Komisja Rewizyjna zajęła się  tematem projektu „Gospodarki wodno-ściekowej w 

aglomeracjach” 

Pani Dorota Galus Pełniąca funkcje Burmistrza nadmieniła, iż na kolejne spotkanie  Rady 



przedłoży teczkę z wnioskami , na które bez przerwy udzielane są odpowiedzi pani radnej. 

Ponadto wyjaśniła, iż gmina Kłodawa nie była przygotowana do składania wniosku w 

miesiącu lutym. Kolejny nabór będzie w I kwartale 2018 roku i będzie składany wniosek. Nie 

po to jest przygotowana dokumentacja ,aby nie składać wniosku. 

Nadmieniła również ,iż pani radna nie otrzymała kserokopii dokumentów , gdyż jest ich 

bardzo dużo i ma możliwość  wglądu w dokumenty na miejscu w urzędzie.  

Oprócz przygotowywania odpowiedzi na wnioski jakie pani radna składa pracownicy mają 

również swoje obowiązki. W przypadku tych dokumentów musieliby poświęcić dużo czasu , 

aby wykonać kopie. 

Pani Dorota Galus  przypomniała również, iż kwoty o które pani radna pyta również znajdują 

się na stronie internetowej urzędu. Ponadto informacje  o które pani radna pyta były 

zawarte w sprawozdaniach z działalności międzysesyjnych, które radni otrzymują a także 

znajdują się w BIP-ie.  

Radna Anna  Michalak c. Franciszka nadmieniła, iż dziwi się ,że jest problem , aby udzielić 

odpowiedzi na złożony wniosek. Dziwi się również radnym ,że nie interesują się na co zostały 

wydane środki. Zwróciła uwagę, że gdyby były rozmowy chociażby na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej, ale również nie było. Nadmieniła również ,iż ustawa  o dostępie do informacji 

publicznej obowiązuje w każdej gminie. Przypomniała radnym ,iż była uchwalona kwota  

60 000zł na budowę schodów. Natomiast z protokołu z kontroli wynika ,że zalecono 

usunięcie ubytków . 

Pani Dorota Galus Pełniąca funkcje Burmistrza poinformowała radną ,że nikt nie odbiera pani 

radnej prawa komunikacji w urzędzie. Nadmieniła również ,iż komunikacja pani radnej  

z urzędem  polega na składaniu wniosków i wystąpieniach na sesjach przed kamerą. 

Pani Dorota Galus wyjaśniła również ,iż w swojej wypowiedzi na jednej  z sesji  nie mówiła  

o budowie nowych schodów tylko o naprawie ubytków w schodach. 

Radny Wojciech Matczak ponowił zgłoszony wniosek. 

Pani Dorota Galus Pełniąca funkcje Burmistrza wyjaśniła, iż za nim gmina otrzyma 

dofinansowanie to dokumenty są bardzo dokładnie sprawdzane. 

O zabranie głosu ,Przewodniczący Rady poprosił pana Jacka Kubiaka radcę prawnego. 

Pan Jacek Kubiak  wyjaśnił, iż zgodnie ze statutem gminy Kłodawa na zlecenie Rady Komisja 

Rewizyjna może przeprowadzić działania kontrole. 

Zaproponował ,aby na kolejne  spotkanie Rady przygotować projekt uchwały w tej sprawie, 

określić zakres kontroli .Po podjęciu uchwały przez Radę  Komisja Rewizyjna dokonałaby 

wówczas kontroli. 

Pan Jacek Kubiak  zwrócił się do radnej Anny Michalak c. Franciszka w związku ze złożonym 

kolejnym wnioskiem  o uzupełnienie odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji 

publicznej z dnia 30 czerwca br. o wyjaśnienie terminu odpowiedzi 7 dni. 

Radna Anna Michalak c. Franciszka  odpowiadając wyjaśniła, iż termin 7 dni to inaczej 

niezwłocznie.  

Radca prawny wyjaśnił, iż wniosek radnej z dnia 30 czerwca br. zawierał pytania na które 

radna otrzymała odpowiedź za wyjątkiem jednego z punktów , gdzie radna żądała 



dokumentacje dotyczące wykonawców i wartości umów ,która jest bardzo obszerna. 

W nawiązaniu do kolejnego wniosku złożonego przez radną , radca prawny zwrócił się do 

radnej w jakim trybie chce złożyć wniosek czy zgodnie ze statutem jako interpelacja na sesji , 

czy w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej. 

Nadmienił również, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych radni mają nieograniczony 

dostęp do faktur, przelewów. 

Zwrócił się do radnej o zachowanie rozsądku i rozdzielenie funkcji radnej od ustawy  

o dostępie do informacji publicznej. 

Kończąc swą wypowiedź radca prawny poinformował, iż interpelacja została złożona na ręce 

Przewodniczącego Rady i zostanie rozpatrzona tak jak przewiduje statut w trybie interpelacji.   

 

                                                                        P u n k t 12 

Interpelacje i wnioski radnych 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołu 

obrad XL sesji Rady Miejskiej w Kłodawie. 

Przewodniczący Rady zapytał - „Czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu XL sesji Rady 

Miejskiej w Kłodawie? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 14 radnych protokół został 

przyjęty     

 

                                                                        P u n k t 13 

Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński zapoznał radnych ze  stanowiskiem Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego o konieczności wprowadzenia regulacji prawnych, które 

będą skutecznie przeciwdziałać składowaniu i magazynowaniu odpadów w miejscach do 

tego nie przeznaczonych. Stanowisko Sejmiku Województwa Wielkopolskiego stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

Radny Julian Szałański  stwierdził, iż istotne skierowanie jest pisma do Powiatu o 

zabezpieczenie środków na usunięcie odpadów. 

Radna Jadwiga Tyksińska dopowiedziała o wyciągnięciu konsekwencji od osób , które decyzje 

wydały. 

Pani Dorota Galus Pełniąca funkcje Burmistrza  wyjaśniła, iż można taki wniosek złożyć, ale 

oczekiwać będziemy aby firma sama tego dokonała. W pierwszej kolejności będzie wydana 

decyzja i musi upłynąć termin 30 dni. 

Radny Antoni Rzetelski zwrócił się o wycięcie krzewów przy ul. Łęczyckiej oraz przy drodze 

powiatowej wzdłuż torów od ul. Łęczyckiej w kierunku Rgielewa. 

Następnie radny wrócił do zorganizowanego na osiedlu w dniu 15 lipca br. pikniku , który był 

słabo zorganizowany i nie było frekwencji. 

Wypowiedź radnego poparł również Przewodniczący Rady Osiedla nr2. 

Radna Jadwiga Tyksińska poinformowała, iż w dniu 19 lipca br. Komisja Oświaty  odbyła  



w ramach posiedzenia wizytę w stowarzyszeniu „Sprawni Inaczej”. Władze stowarzyszenia 

przedstawiły komisji problem z dojazdem pojazdu z niepełnosprawnymi do budynku. 

Pani Dorota Galus Pełniąca funkcje Burmistrza nadmieniła, iż rozpozna temat , aby rozwiązać 

problem. 

Pani Dorota Galus wyjaśniła, iż pikniki w wakacje organizuje Gminny Ośrodek Kultury. 

W miesiącu wrześniu zostanie zaproszony pan dyrektor w celu złożenia wyjaśnień w tym 

temacie. 

                                                                      P u n k t 14 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął obrady XLI sesji Rady 

Miejskiej w Kłodawie wypowiadając słowa: 

                            „Zamykam obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Kłodawie” 

      Protokołowała                                                                                     Przewodniczący Rady 

(-) Krystyna Rzetelska                                                                               (-)  Grzegorz Siwiński 
 

 

 

 

 


